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CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI COTMEANA 
Judeţul Argeş, Comuna Cotmeana, Strada Principală, nr.309 

Telefon: 0248-242044/Fax: 0248-242066/CIF 4318377 
E-mail: primarie@cotmeana.cjarges.ro 

 
 

PROCES VERBAL 
încheiat azi 27.02.2025 

cu ocazia sedinţei ordinare publice a Consiliului Local al Comunei Cotmeana 
 
 

Consiliul Local al Comunei Cotmeana a fost convocat și s-a întrunit în ședință publică 
ordinară în data de 27 februarie 2025, ora 14,00. Convocarea a fost făcută prin Dispoziția nr. 
25/21.02.2025 emisă de Primarul Comunei Cotmeana și prin Notificarea nr. 809/21.02.2025, 
având pe ordinea de zi următoarele proiecte de hotărâre:  

1. Aprobarea Procesului verbal al ședinței ordinare din data de 30.01.2025; 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului de evaluare a activității desfășurate de 

administratorul SC SERVICIUL EDILITAR COTMEANA SRL pentru anul 2024, 
inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului local de măsuri pentru gestionarea 
deșeurilor municipale, inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș. 

4. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 din Hotărârea Consiliului Local 
Cotmeana nr. 27/16.04.2024, inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului local al Comunei Cotmeana, 
județul Argeș la data de 31.12.2024, inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș. 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezilierii Contractului de concesiune nr. 
4216/11.02.2014, conform Actul adițional nr. 1 înregistrat la Primăria Comunei 
Cotmeana cu nr. 807/26.02.2025, inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii pe o perioadă de 7 ani, prin atribuire 
directă a unor suprafeţe de pajişti din domeniului privat al Comunei Cotmeana, judeţul 
Argeş, inițiator Primar Vișan Ionel – Dragoș. 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezilierii Contractului de concesiune nr. 
5610/26.10.2022, conform Actului adițional nr. 1 înregistrat la Primăria Comunei 
Cotmeana cu nr. 869/26.02.2025, inițiator Primar Vișan Ionel – Dragoș. 

9. Proiect de hotărâre privind revocarea Hotărârii Consiliului Local Cotmeana 
nr.41/01.08.2024, inițiator Primar Vișan Ionel – Dragoș. 

10. Diverse – dezebatere publică buget local 2025. 
 

Ordinea de zi a ședinței a fost adusă la cunoștința publică prin afișarea acesteia la sediul 
Primăriei Comunei Cotmeana și pe site-ul instituției, conform Anunțului de afișare. Ordinea de 
zi a ședinței, proiectele de hotărâre, referatele de aprobare și rapoartele aferente proiectelor de 
hotărâri au fost transmise în format electronic tuturor consilierilor locali. 

  
La ședință sunt prezenti toți cei 11 consilieri locali, d-na contabil, Melcescu Cristina și d-

nul Mihăescu Virgil, administratorul SC Serviciul Edilitar Cotmeana SRL. Domnul Primar, 
Vișan Ionel-Dragoș constată că şedinţa este legal constituită şi declară deschiderea lucrărilor și o 
invită pe d-na secretar general, Ghinea Ionela- Liliana să dea citire ordinei de zi și propune spre 
aprobare completarea ordinii de zi cu punctele 8 și 9. Ordinea de zi completată se supune spre 
aprobare, fiind aprobată în unanimitate. 
         

Președinte de ședință ales pentru următoarele trei luni prin HCL nr. 08/30.01.2025 este d-
nul consilier Mirică Constantin. 
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1. Se trece la punctul 1. Doamna secretar, Ghinea Ionela - Liliana prezintă Procesul-
verbal încheiat în şedința ordinară a consiliului local din data de 30.01.2025. Conform 
prevederilor art. 138, alin. (17) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, Procesul 
verbal a fost afişat la sediul Primariei și pe site-ul instituției, fiind de asemenea, pus la dispozitia 
comisiilor de specialitate pentru a fi lecturat în cadrul sedinţelor de comisie. Plenul a fost 
consultat dacă sunt obiectiuni cu privire la continuțul acestuia. În consecință, se supune la vot 
Procesul verbal din data de 30.01.2025, fiind aprobat în unanimitate. 
 

2. Se trece la punctul 2. „Proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului de evaluare 

a activității desfășurate de administratorul SC SERVICIUL EDILITAR COTMEANA SRL pentru 

anul 2024”. 
           - d-nul președinte de ședință pe o invită pe d-na secretar Ghinea Ionel-Liliana să prezinte 
câteva aspecte despre acest proiect de hotărâre.  
         - d-na secretar Ghinea Ionel-Liliana prezintă Raportul de evaluare a activității desfășurate 
de administratorul SC Serviciul Edilitar Cotmeana SRL pentru anul 2024, înregistrat la Primăria 
Comunei Cotmeana cu nr. 901/27.02.2025, întocmit de comisia de evaluare numită prin HCL nr. 
7/30.01.2025, prin care a obținut un punctaj de 3,48 puncte, rezultând calificativul – satisfăcător. 
        - d-nul consilier Marinică Nicolae precizează că este o bătaie de joc calificativul de 1,54 
puncte acordat de d-nul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin, având în vedere 
că locuitorii Comunei Cotmeana nu au stat fără apă, nici măcar o zi, în niciun anotimp, iar 
avariile au fost remediate în câteva ore, indiferent dacă a fost zi sau noapte. 
          - d-nul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că punctajul 
calificativului îl reprezintă Procesele verbale de control, care au lăsat amenzi la adresa societății, 
precum și solicitările oamenilor, care sunt nemulțumiți de calitatea apei și de preț.Notele sunt 
cele din Rapoartele de control, pe care administratorul societății nu le-a contestat. 
          - d-nul consilier Olteanu Nicolae intervine spunându-i domnului Bărbulescu Decebal – 
Reginald – Constantin, că ar fi bine să se gândească câte beneficii a avut familia d-lui 
Bărbulescu de-a lungul timpului. Bibliotecarul primăriei există? Unde este bibliotecarul plătit 
din banii primăriei? 
          - Nu se mai înregistrează alte intervenții, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 
hotărâre aflat în dezbatere, fiind aprobat cu 10 „voturi pentru”, 1 „abținere” (d-nul consilier 
Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin) și  0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat 
public prin ridicarea mâinii. 

 
Se redactează Hotărârea nr. 09 privind privind aprobarea Raportului de evaluare a 

activității desfășurate de administratorul SC SERVICIUL EDILITAR COTMEANA SRL 
pentru anul 2024. 
 

3. Se trece la punctul 3. „Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului local de 

măsuri pentru gestionarea deșeurilor municipale”. 
- d-nul președinte de ședință pe o invită pe d-na secretar general Ghinea Liliana să 

prezinte Planul de măsuri.  
- d-nul consilier Bălășoiu Nicolae întreabă dacă personalul societății SC Serviciul 

Edilitar Cotmeana SRL, care ridică gunoiul cu tractorul de pe ulițele, unde nu pot pătrunde 
mașinile SC Salubris SA este pătit de primărie. 

- d-nul Primar Vișan Ionel-Dragoș răspunde că personalul societății nu este plătit de 
primărie pentru ridicarea deșeurilor de pe ulițele înguste, societatea având încheiat contract cu 
SC Salubris SA în acest sens, iar primăria plăteste ridicarea deșeurilor de pe ăntreg teritoriu 
administrativ la tonaj către SC Salubris SA.  

- d-nul consilier Bălășoiu Nicolae aduce la cunoștință că plasticul nu este ridicat SC 
Serviciul Edilitar Cotmeana SRL, oamenii neputând să scoată plasticul la străzile principale. 
Este necesar să se facă o cursă cu o zi înainte pentru ridicarea plasticului. 



3 
 

- d-nul Mihăescu Virgil, administrator al SC Serviciul Edilitar Cotmeana SRL precizează 
că nu are încheiat contract cu SC Salubris SA pentru ridicarea plasticului și nu se poate trece pe 
ulița „La Manolești”, pentru că nu se poate întoarce. 

- d-nul Primar Vișan Ionel-Dragoș intervine spunând că va lua legătura cu directorul SC 
Salubris SA pentru găsirea unei modalități de a scoate plasticul de pe străzile înguste, unde 
masinile societății nu pot intra. 

- d-nul consilier Bălășoiu Nicolae precizează că locuitorii satelor Negești și Bascovele nu 
au parte de servicii de deszăpezire sau de tomberoane pentru sticlă. 

- d-nul Primar Vișan Ionel-Dragoș intervine spunând că au fost deszăpezite toate străzile 
din comună, pe rând, având în vedere că avem în dotare două utilaje. 

- d-nul viceprimar Gabăr Gheorghe precizează că s-au făcut deszăpeziri și în punctul 
„Plai”, unde nu se află nicio casă. 

- d-nul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin o întrebă pe d-na contabil 
cât s-a încasat pentru gunoi? 

- d-na contabil Melcescu Cristina răspunde că această taxa a fost cumulat cu ilumitaul 
public, iar din anul 2025 sunt defalcate separat.  

- Nu se mai înregistrează alte intervenții, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 
hotărâre aflat în dezbatere, fiind aprobat cu 11 „voturi pentru”, 0 „abțineri” și  0 „voturi 
împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

 
Se redactează Hotărârea nr. 10 privind aprobarea Planului local de măsuri pentru 

gestionarea deșeurilor municipale. 
 

4. Se trece la punctul 4. „Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 din 

Hotărârea Consiliului Local Cotmeana nr. 27/16.04.2024”. 
- d-nul președinte de ședință pe o invită pe d-na secretar general Ghinea Ionela - Liliana 

să prezinte câteva aspecte despre proiectul de hotărâre aflat în dezbatere.  
- d-na secretar general, Ghinea Ionela-Liliana dă citire contractului de delegare și 

precizează că aceste modificări sunt solicitate de ANRSC pentru licențierea Serviciului public 
de alimetare cu apă. Printre aceste modificari sunt: perioada de delegare - 10 ani, în loc de 5 ani, 
redeventa – o cotă parte din profit și nu sumă fixă de 200 lei la care se adaugă inflația. 

- d-nul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că este în 
neregulă, că serviciul nu este licențiat și o întreabă pe d-na secretar, care a fost perioada pentru 
care a fost licentiat servicul. 

- d-na secretar general, Ghinea Ionela-Liliana răspunde că valabilitatea licentei a fost de 
5 ani, dată calculată nu de la data emiterii (decembrie 2019), ci de la data încheierii contractului 
de delegare (mai 2019). 

- d-nul Mihăescu Virgil, administrator al SC Serviciul Edilitar Cotmeana SRL precizează 
că ANRSC emitea licențe doar pentru toamna anului 2024, având un preț, iar din2025 trebuia 
emisă altă licență cu alți bani. Acum sumtem în faza de obținere a licenței. 

- Nu se mai înregistrează alte intervenții, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 
hotărâre aflat în dezbatere, fiind aprobat cu 11 „voturi pentru”, 0 „abțineri” și  0 „voturi 
împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

 
Se redactează Hotărârea nr. 11 privind modificarea Anexei nr. 2 din Hotărârea 

Consiliului Local Cotmeana nr. 27/16.04.2024. 
 

5. Se trece la punctul 5. „Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului 

local al Comunei Cotmeana, județul Argeș la data de 31.12.2024”. 
- d-nul președinte de ședință pe o invită pe d-na contabil Mecescu Cristina să dea citire 

execuței bugetare. 
- d-na contabil Mecescu Cristina prezintă cele doua anexe – venituri și cheltuieli privind 

execuția bugetului local al Comunei Cotmeana, județul Argeș la data de 31.12.2024. Secțiunea 
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de funcționare: prevederi bugetare inițiale – 4.332.000 lei, prevederi bugetare finale – 4.703.000 
lei și încasări realizate – 5.146.224 lei și cheltuieli realizate – 4.662.927 lei. Secțiunea de 
dezvoltare: prevederi bugetare inițiale – 12.245.000 lei, prevederi bugetare finale – 16.689.000 
lei și încasări/cheltuieli realizate – 11.676.128 lei 

- Nu se mai înregistrează alte intervenții, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 
hotărâre aflat în dezbatere, fiind aprobat cu 11 „voturi pentru”, 0 „abțineri” și  0 „voturi 
împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 12 privind aprobarea execuției bugetului local al 
Comunei Cotmeana, județul Argeș la data de 31.12.2024. 
 

6. Se trece la punctul 6. „Proiect de hotărâre privind aprobarea rezilierii Contractului 

de concesiune nr. 4216/11.02.2014, conform Actul adițional nr. 1 înregistrat la Primăria 

Comunei Cotmeana cu nr. 807/26.02.2025 

   - d-nul președinte de ședință pe o invită pe d-na secretar general Ghinea Ionela - 
Liliana să prezinte câteva aspecte despre proiectul de hotărâre aflat în dezbatere.  

    - d-na secretar general precizează că, potrivit Procesului verbal din data de 
20.02.2025, în urma inspectării bunului care a făcut Contractului de concesiune nr. 
4216/11.02.2014 - Fostă Şcoală Dealul Pădurii în suprafaţă de 210 m.p. s-a constatat că, 
concesionarul nu a respectat clauzele și obligațiile contractuale, precum și cele stabilite prin 
caietul de sarcini și în conformitate cu oferta prezentată și acceptată de concendent, documente, 
parte integrantă la contractul de concesiune. De asemenea s-a constatat, că la data adoptării HCL 
nr. 62/31.10.2013 de concesionare, nu a fost obținut avizul conform al ministrului educației și 
cercetării, așa cum prevedere Legea educației naționale, având în vedere că bunul, care a fost 
supus concesionări, reprezintă bază materială a unităților de învîțământ. Astfel, prin Actul 
adițional nr.1, Contractul de concesiune nr. 4216/11.02.2014 a fost reziliat cu plata unei 
despăgubiri în cuantum de 2264 lei. 

- Nu se mai înregistrează alte intervenții, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 
hotărâre aflat în dezbatere, fiind aprobat cu 11 „voturi pentru”, 0 „abțineri” și  0 „voturi 
împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

 
Se redactează Hotărârea nr. 13 privind aprobarea rezilierii Contractului de 

concesiune nr. 4216/11.02.2014, conform Actul adițional nr. 1 înregistrat la Primăria 
Comunei Cotmeana cu nr. 807/26.02.2025. 
 

7.  Se trece la punctul 7. „Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii pe o 

perioadă de 7 ani, prin atribuire directă a unor suprafeţe de pajişti din domeniului privat al 

Comunei Cotmeana, judeţul Argeş”. 
- d-nul președinte de ședință pe o invită pe d-na secretar general Ghinea Ionela - Liliana 

să prezinte câteva aspecte despre proiectul de hotărâre aflat în dezbatere.  
- d-na secretar general Ghinea Ionela - Liliana prezintă anexele proiectului de hotărâre 

aflat în dezbatere. În continuare, precizează că potrivit art. 9, alin. (2) din O.U.G. nr. 34/2013, 
UAT încheie contracte de închiriere prin atribuire directă în baza HCL și se reazizează în 
condiţiile prevederilor Legii nr.287/2009 privind Codul civil, pe o perioadă cuprinsă între 7 şi 10 
ani, iar conform art. 9, alin. (3) consiliile locale ale comunelor, vor dispune cu privire la iniţierea 
procedurii de concesionare/închiriere pânã la data de 1 martie a ficãrui an. Atribuirea se va 
organiza în data de 25 martie 2025, începând cu ora 10,00 la sediul Primăriei Cotmeana, unde 
pot participa și fermierii ale căror contracte încheiate în anul 2015 pe o perioadă de 10 ani sau 
încheiate în anul 2018  pe o perioadă de 7 ani expira în anul 2025. Pentru anul 2024 prețul 
mediu – pajiști naturale masă verde este de 60 lei/to, conform HCJ Argeș nr. 60/19.12.2024, iar 
prețul minim al chiriei de 210 lei/ha/an (60 lei/to x 3,5 to masă verde/ha), care se indexează 
anual cu indicele de inflație comunicat de Institutul Național de Statistică.  

- d-nul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că prețul nu 
este stabilit corect, față de ceilalti fermieri, care au un preț mai mare. 
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- d-na secretar general Ghinea Ionela – Liliana precizează că prețul este stabilit corect, 
așa cum a fost verificat și de Curtea de Conturi, iar locatari vor achita chiria pentru întreaga 
perioadă de pășunat, chiar dacă contractele au fost încheiate cu martie sau aprilie. 

- Nu se mai înregistrează alte intervenții, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 
hotărâre aflat în dezbatere, fiind aprobat cu 11 „voturi pentru”, 1 „abținere” (d-nul consilier 
Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin) și  0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat 
public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 14 privind aprobarea închirierii pe o perioadă de 7 ani, 
prin atribuire directă a unor suprafeţe de pajişti din domeniului privat al Comunei 
Cotmeana, judeţul Argeş. 
 

8.  Se trece la punctul 8. „Proiect de hotărâre privind aprobarea rezilierii Contractului 

de concesiune nr. 5610/26.10.2022, conform Actului adițional nr. 1 înregistrat la Primăria 

Comunei Cotmeana cu nr. 869/26.02.2025”. 
- d-nul președinte de ședință pe o invită pe d-na secretar general Ghinea Ionela - Liliana 

să prezinte câteva aspecte despre proiectul de hotărâre aflat în dezbatere.  
- d-na secretar general Ghinea Ionela - Liliana precizează că prin HCL nr. 44/30.06.2022 a 

fost aprobată concesionarea prin licitație publică, pe o perioadă de 49 ani a terenului în suprafață de 
3445 m.p. în punctul „Fostă Școală Dealul Pădurii”, în vederea construirii unui deposit de material 
lemons, conform Contractului de concesiune nr. 5610/26.10.2022 între Consiliul Local al Comunei 
Cotmeana, în calitate de concendent și SC SILVA TOP CONCEPT SRL, iar prin HCL nr. 
42/01.08.2024 a fost constituit dreptul de superficie cu titlu gratuit asupra terenului în suprafața de 
3445 m.p., care face obiectul Contractului de concesiune nr. 5610/26.10.2022 în favoarea SC SILVA 
TOP CONCEPT SRL, în vederea obținerii autorizației de construire. De asemenea, s-a constata că în 
conținutul Contractului de constituire a dreptului de superficie, autentificat cu nr. 672/07.08.202 la 
Biroul Individual Notarial – Alina Nicoleta Gheorghe sunt erori, care nu sunt în concordanță cu 
prevederile Contractului de concesiune nr. 5610/26.10.2022 și nici cu cele ale HCL nr. 
42/01.08.2024, în ceea ce privește bunul, care face obiectul dreptului de superficie, fiind astfel 
necesară încetarea contractului de concesiune prin denunțarea unilaterală de către concedent. 

- Nu se mai înregistrează alte intervenții, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 
hotărâre aflat în dezbatere, fiind aprobat cu 11 „voturi pentru”, 1 „abținere” (d-nul consilier 
Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin) și  0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat 
public prin ridicarea mâinii. 

 
Se redactează Hotărârea nr. 15 privind aprobarea rezilierii Contractului de 

concesiune nr. 5610/26.10.2022, conform Actului adițional nr. 1 înregistrat la Primăria 
Comunei Cotmeana cu nr. 869/26.02.2025. 
 

9.  Se trece la punctul 9. „Proiect de hotărâre privind revocarea Hotărârii Consiliului 

Local Cotmeana nr.41/01.08.2024”. 
- d-nul președinte de ședință pe o invită pe d-na secretar general Ghinea Ionela - Liliana 

să prezinte câteva aspecte despre proiectul de hotărâre aflat în dezbatere.  
- d-na secretar general Ghinea Ionela - Liliana precizează prin HCL nr. 41/01.08.2024 a 

fost aprobată trecerea din domeniul public în domeniul privat al Comunei Cotmeana a bunurilor: 
teren (3890 m.p.) și construcție (207 m.p.) din punctul - Fostă Școală Dealul Pădurii, înscrise în 
Cartea Funciară nr. 81803 a UAT Cotmeana și identificate la poziția nr. 70 din HCL nr. 
33/20.08.2020 privind Inventarul actualizat al bunurilor care alcătuiesc domeniul public al 
Comunei Cotmeana. Trecerea acesora în domeniul privat s-a realizat pentru motivul construirii 
unei hale - depozit material lemos, conform Contractul de concesiune nr. 5610/26.10.2022 
încheiat între Consiliul Local al Comunei Cotmeana Cotmeana, în calitate de concesionar și SC 
SILVA TOP CONCEPT SRL, și obținerii autorizației de construire, aprobând în acest sens, prin 
HCL nr. 42/01.08.2024 constituirea dreptului de superficie cu titlu gratuit asupra terenului în 
suprafața de 3445 m.p. în favoarea SC SILVA TOP CONCEPT SRL.  
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Având în vedere rezilierea celor două contracte de concesiune din punctul Fostă Școală 
Dealul Pădurii - Contractul de de concesiune nr. 426/11.02.2014, respectiv nr. 5610/26.10.2022, 
aprobate prin HCL nr. 13 și 15 din data de azi, 27.02.2025, precum și anularea Contractului de 
constituire a dreptului de superficie autentificat cu nr. 672/07.08.2024, și luând în considerație 
prevederile Legii nr. 198/2023 a învățământului preuniversitar și cele ale Legii nr.1/2011 a 
educației naționale, potrivit cărora baza materială, constând în clădire și teren face parte din 
domeniul public local și se află în administrarea școlii, iar schimbarea destinației se face numai 
cu avizul/informarea ministerului educației, condiționalități legale neîndeplinite de UATC 
Cotmeana la data adoptării hotărârilor de concesionare din anul 2013 (HCL nr. 62/31.10.2013) 
și 2022 (HCL nr. 44/30.06.2022) și implicit la data de adoptării supusă revocării 2024 (HCL nr. 
41/01.08.2024) această hotărâre  - HCL nr. 41/01.08.2024 de trecere din domeniul public în 
prvat a bunurilor ce au făcut obiectul concesiunilor se revocă, bunurile revenind în domeniul 
public. 

- Nu se mai înregistrează alte intervenții, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 
hotărâre aflat în dezbatere, fiind aprobat cu 11 „voturi pentru”, 1 „abținere” (d-nul consilier 
Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin) și  0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat 
public prin ridicarea mâinii. 

 
Se redactează Hotărârea nr. 16 privind revocarea Hotărârii Consiliului Local 

Cotmeana nr.41/01.08.2024. 
 
 
Diverse – Prezentare proiectie buget local 2025. 
 

– d-na contabil Mecescu Cristina precizează că a fost pus în dezbatere publică, fiind afișat 
la vizier și pe pagina de internet, conform Anunțului nr. 853/25.02.2025 proiecția de 
buget local pe anul 2025 și prezintă cele doua anexe – venituri și cheltuieli privind 
bugetului local al Comunei Cotmeana pe anul 2025. 
 Secțiunea de funcționare: venituri - 5.119 mii lei și cheltuieli – 5.119 mii lei, 

compusă din: 1716 mii lei – autorități executive, 76 mii lei – ordine publică, 116 mii 
lei – învățământ, 88 mii lei – servicii culturale, 2701 mii lei – asistență socială, 140 
mii lei - iluminat public, 130 mii lei – salubritate și 100 mii lei - drumuri comunale.  

 Secțiunea de dezvoltare: subvenții - 5373 mii lei și cheltuieli – 5473 mii lei, cu 
următoarele investiții: PUG în format GIS – 146 mii lei, Iliminat public – 1030 mii 
lei, Modernizare DC 206 – 1640 mii lei, PUG – 30 mii lei, Infiinșare fose SIA – 2617 
mii lei, Echipamente SVSU – 10 mii lei. 

– D-nul Primar Vișan Ionel – Dragoș precizează că solicitarea d-lui consilier Băloșoiu 
Nicolae privind investiția de alimentare cu apă în satele Negești și Bascovele va fi luată 
în considerare în bugetul anului 2025. 
 
Pentru motivul că domnii consilieri nu mai ridică şi alte probleme, domnul preşedinte 

declară lucrarile închise şi multumeşte consilierilor pentru participare. 
            Epuizându-se ordinea de zi, lucrările şedintei se închid. Şedinta a fost convocată de 
Primar, pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal. 
 
 
 
      Președinte de sedință                                                 Secretar  General al Comunei 
 
     MIRICĂ CONSTANTIN                                            GHINEA  IONELA – LILIANA 


